
Referat Gjeving Vel medlemsmøte  

Lyngørfjorden kultursenter kl 18.30 

 
Martin ønsket de 38 frammøtte velkommen og orienterte om kveldens program. 

Morte Lindvik fortalte om Lyngør båtbyggeri sin historie og vider om Lindgar skuteminnes 
oppbygging og ide.  

Morten tok med de som tidligere ikke hadde vært på omvising på senteret. De gjenværende koste 
seg i mellomtiden med en god prat og kaffe. 

Åse Jeanette Kvanneid, fra Våre strender og Raet nasjonalpark, orienterte om prosjektet «adopter 
en sørlandsstrand». Dette går ut på at lag, foreninger og andre kan adoptere en strand eller 
øy/holme med det formål å holde denne ren. 

Vellets leder orienterte om hvilke saker det arbeides med i vellet for tiden. 

• Oppgradering / framdrift fv 411 
• snuplass for skolebuss på Bedgendalshøgda. 
• Fiberutbygging på Gjeving 
• Vedlikehold av moloen i Einersvika 
• Status fra bryggekomiteen. Jan Marcussen orienterte. 
• Hjertestarter på Gjeving. De fleste mener den bør plasseres enten på butikken eller på 

kultursenteret. 

Mens orienteringen pågikk, ble det servert kaffe og kringle. 

Møtet ble hevet kl 21.00 

 

Ref 

Martin Sandtrø 

 
 

  

 


